
Zápisnica 
z 2. zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Batizovciach, 

konaného dňa 14.04.2011 
 
Čas konania: začiatok 16.30 hod. 
  ukončenie 21.30 hod. 
Prítomní: podľa prezenčnej listiny 
Program: podľa prílohy 
 
 
K 1) Otvorenie 
 
Ivan Čičmanec, starosta obce - otvoril zasadnutie a privítal prítomných.  
 
 
K 2) Schválenie programu, určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice, voľba 

návrhovej komisie  
  
Ivan Čičmanec 
- predložil návrh programu zasadnutia OcZ a navrhol doplniť program o ďalšie body: 
• Informácia o výsledku verejnej obchodnej súťaže o najvhodnejší návrh na uzavretie zmluvy 

o nájme nebytových priestorov a výsledku verejnej obchodnej súťaže o najvhodnejší návrh 
na uzavretie zmluvy o  nájme pozemku. 

• Informácia o projekte „Moderná škola“  
- určil: 

a) zapisovateľa: Anna Zacharová 
b) overovateľov: Ing. František Lizák, František Varholík  

- predložil návrh na:    
návrhovú komisiu v zložení: Ľubomír Šoltís, Milan Pastrnák   
Hlasovanie: 7 prítomných  poslancov (neprít. S.Benková, P.Františka) 

   za návrh: 7, proti návrhu: 0, zdržali sa: 0 
 
 
K 3) Správa o kontrole plnenia uznesení prijatých OcZ – č.2011/2 
 
Ing. Janka Jecušková, hlavná kontrolórka obce – skonštatovala, že písomný materiál bol 
poslancom doručený a obsahuje prehľad stavu plnenia uznesení prijatých OcZ za obdobie 
27.12.2010 – 14.04.2011 ku dňu 05.04.2011. Uviedla, že uznesenia č.14/2011 a č.32/2011 sú 
priebežne plnené, materiál nie je uzavretý a je možné sa k nemu kedykoľvek vrátiť. Odporúča 
OcZ  predloženú správu zobrať na vedomie.  
Ing. Mária Melicherová , ekonómka obce  podala informáciu o splnení uzn.č.27/2011. 
Uskutočnilo sa stretnutie s dlžnými nájomcami nebytových priestorov – Beruška 
a Mäsovýroba Knižka za účasti zástupcov obce za účelom dohodnutia spôsobu definitívneho 
vyriešenia splatenia pohľadávok. Na stretnutí dlžníci priznali svoje dlhy voči obci a 
k dnešnému dňu uhradili len časť dlhu. Nakoľko je dlžný obci aj tretí nájomca Lýdia 
Hudáková – Dúha za Jama bar, je potrebné riešiť všetkých troch nájomcov.  
Poslanci po spoločnej diskusii navrhli zvolať ďalšie stretnutie s dlžníkmi. Komisiu za obec 
navrhli v zložení: starosta, zástupca starostu, ekonómka a predseda finančnej komisie. 
Z dôvodu, že nájomca JAMA baru je blízky príbuzný predsedovi finančnej komisie 
J.Hudákovi, bude ho zastupovať člen finančnej komisie.      
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K 4) Správa HKO o kontrolnej činnosti 
 
Ing. Janka Jecušková informovala o vykonaných kontrolách na základe Plánu kontrolnej 
činnosti na I. polrok 2011: 
1. Povodňový plán záchranných prác obce Batizovce – materiál k dnešnému dňu je upravený 

a aktualizovaný.   
2. Výber poplatkov za služby vykonávané obcou (TKR, stočné) – pohľadávky za rok 2010. 

Vykonanou kontrolou nebolo zistené porušenie všeobecne záväzných predpisov ani 
interných predpisov. 

3.Výber správnych poplatkov – osvedčovanie podpisov a overovanie listín. Vykonanou 
kontrolou nebolo zistené porušenie všeobecne záväzných predpisov ani interných predpisov. 

Odporúča OcZ  predloženú správu zobrať na vedomie. 
Poslanci v diskusii odporučili zaslať dlžníkom výzvy na zaplatenie pohľadávok alebo riešiť 
ich vymáhanie súdnou cestou, príp. poberatelia sociálnych dávok by mohli svoj dlh obci 
odpracovať.  
 
 
K bodu) Informácia o projekte  „Moderná škola „ 
 
Mgr.Zuzana Kľocová, riaditeľka ZŠ Batizovce - informovala poslancov o možnosti 
zapojenia sa do operačného programu vzdelávania v rámci projektu „Moderná škola“ na 
získanie finančých prostriedkov na inováciu výučby, dovybavenie školy technikou, 
vzdelávanie učiteľov  a pod. vo výške cca 120 tis. €. Obec by sa na tomto projekte podieľala 
finančnými prostriedkami vo výške 5%.    
Ivan Čičmanec navrhol poslancom schváliť podanie projektu a finančnú spoluúčasť obce 5%. 
Hlasovanie: 8 prítomných  poslancov (neprít. S.Benková) 
          za návrh: 8, proti návrhu: 0, zdržali sa: 0 
 
 
K 5) Prerokovanie a schválenie Rokovacieho poriadku obecnej rady 
 
Ivan Čičmanec –  predložil návrh Rokovacieho poriadku obecnej rady, ktorý bol poslancom 
doručený a prerokovaný na zasadnutí obecnej rady. Nakoľko k predloženému materiálu 
neboli vznesené žiadne pripomienky, navrhol OcZ predložený materiál schváliť. 
Hlasovanie: 8 prítomných  poslancov (neprít. S.Benková) 
          za návrh: 8, proti návrhu: 0, zdržali sa: 0 
 
 
K 6) Prerokovanie a schválenie Rokovacieho poriadku komisií OcZ 
 
Ivan Čičmanec –  predložil návrh Rokovacieho poriadku komisií OcZ, ktorý bol poslancom 
doručený a prerokovaný na zasadnutí obecnej rady. Upozornil na prílohu materiálu – 
Poučenie o právach a povinnostiach ustanovených zákonom č. 482/2002 Z.z. o ochrane 
osobných údajov a písomný súhlas s obsadením miesta člena komisie – je potrebné uvedenú 
prílohu doručiť obecnému úradu. Navrhol OcZ predložený materiál schváliť. 
Hlasovanie: 8 prítomných  poslancov (neprít. S.Benková) 
          za návrh: 8, proti návrhu: 0, zdržali sa: 0 
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K 7) Prerokovanie a schválenie Rokovacieho poriadku komisie OcZ na ochranu 
verejného záujmu 

 
Ivan Čičmanec –  predložil návrh Rokovacieho poriadku komisie OcZ na ochranu verejného 
záujmu, ktorý bol poslancom doručený a prerokovaný na zasadnutí obecnej rady. K návrhu 
neboli vznesené pripomienky zo strany poslancov a navrhol  predložený materiál schváliť. 
Hlasovanie: 8 prítomných  poslancov (neprít. S.Benková) 
          za návrh: 8, proti návrhu: 0, zdržali sa: 0 
 
 
K 8) Prerokovanie a schválenie Štatútu obce Batizovce 
 
Ivan Čičmanec - predložil návrh Štatútu obce Batizovce, ktorý bol poslancom doručený 
a prerokovaný na zasadnutí obecnej rady. K návrhu neboli vznesené pripomienky zo strany 
poslancov a navrhol predložený materiál schváliť. 
Hlasovanie: 8 prítomných  poslancov (neprít. S.Benková) 
          za návrh: 8, proti návrhu: 0, zdržali sa: 0 
 
 
K 9) Prerokovanie a schválenie VZN č.1/2011 o označovaní ulíc, verejných 

priestranstiev a číslovaní stavieb v obci Batizovce 
 
Ivan Čičmanec – uviedol, že návrh VZN je v súlade so zákonom č.369/1990 Zb. o obecnom 
zriadení v znení neskorších predpisov a s Vyhláškou Ministerstva vnútra SR č.31/2003Z.z., 
ktorou sa ustanovujú podrobnosti o označovaní ulíc a iných verejných priestranstiev 
a o číslovaní stavieb.  Navrhol  predložený materiál schváliť.      
Hlasovanie: 8 prítomných  poslancov (neprít. S.Benková) 
          za návrh: 8, proti návrhu: 0, zdržali sa: 0 
 
 
K 10) Prerokovanie a schválenie Dodatku č.1 k Sadzobníku za poskytované služby 

a úkony vykonávané obcou 
 
Ivan Čičmanec – uviedol, že nakoľko sa zvýšil počet objednávok na hlásenie oznamov pre 
komerčné účely a obci vznikajú zvýšené náklady na fakturáciu, je potrebné rozdeliť relácie 
v miestnom rozhlase na oznamy a reklamu a upraviť ceny za oznamy v miestnom rozhlase. 
Ing. Mária Melicherová – konkrétne vysvetlila výšku poplatkov – príjem za reklamu 
a náklady za fakturáciu, poštovné.  
Ing. František Lizák  odporúča zvýšiť navrhovaný poplatok za reklamu. Poslanci po 
vzájomnej diskusii navrhli upraviť výšku poplatku za reklamu hradenú na faktúru a schválili 
nasledovné zmeny v Čl.6 sadzobníka: 
 
   Položka č. 1 
 
   Za reláciu v miestnom rozhlase: 

a) životné jubileum..................................................................................2,00 € 
b) oznam..................................................................................................2,00 € 
c) reklama hradená v hotovosti do pokladne obce..................................3,00 € 
d) reklama hradená na faktúru ........................................................ .......5,00 € 
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Za oznam v miestnom infokanáli: 
a) oznam: 1. deň .................................................................... .1 snímok  2,00 € 

                      za každý ďalší deň ..................................................1 snímok  0,30 € 
b)   reklama: 1. deň ....................................................................1 snímok  3,00 € 

                      za každý ďalší deň ..................................................1 snímok  0,50 € 
   Hlasovanie: 8 prítomných  poslancov (neprít. S.Benková) 
              za návrh: 8, proti návrhu: 0, zdržali sa: 0 
 
 
K 11) Prerokovanie a schválenie Zásad hospodárenia a nakladania s majetkom obce 

Batizovce 
 
Ing. Mária Melicherová – uviedla, že v roku 2010 zákonom číslo 507/2010 bol 
novelizovaný zákon o majetku obcí, z ktorého vyplynula nutnosť vypracovať aktuálne Zásady 
hospodárenia a nakladania s majetkom obce Batizovce. Úloha vypracovať tieto zásady tiež 
vyplynula z kontroly vykonanej hlavnou kontrolórkou obce na úseku platnosti a účinnosti 
všeobecne záväzných nariadení obce. Materiál bol poslancom doručený a prerokovaný na 
zasadnutí obecnej rady. Členovia obecnej rady vzniesli pripomienku k čl. 5 bod 9 „starosta 
rozhoduje o výpožičke a prenájme hnuteľného majetku“, a odporučili preveriť v zmysle 
zákona, či nie je vhodné ohraničiť to do konkrétnej výšky. Výšku hnuteľného majetku zákon 
neurčuje. Hnuteľný majetok väčšej hodnoty napr. auto sa nepožičiava a v praxi sa využíva 
najčastejšie požičanie hliníkového rebríka. Poslanci po vzájomnej diskusii odporučili uvedený 
materiál schváliť. 
Hlasovanie: 8 prítomných  poslancov (neprít. S.Benková) 
              za návrh: 8, proti návrhu: 0, zdržali sa: 0 
 
 
K 12) Prerokovanie a schválenie VZN č.2/2011 o ochrane ovzdušia a poplatkoch za 

znečisťovanie ovzdušia prevádzkovateľmi malých zdrojov na území obce 
Batizovce 

 
Ivan Čičmanec - požiadal o pripomienky k predloženému materiálu, ktorý bol poslancom 
doručený a tiež prerokovaný na zasadnutí obecnej rady. V roku 2010 zákonom číslo 137/2010 
Z.z. o ovzduší bol zrušený zákon o ochrane ovzdušia. Keďže obec je orgánom ochrany 
ovzdušia a podieľa sa na výkone štátnej správy, bolo potrebné vypracovať VZN v zmysle 
platnej legislatívy. Úloha vypracovať tieto zásady tiež vyplynula z kontroly vykonanej 
hlavnou kontrolórkou obce na úseku platnosti a účinnosti všeobecne záväzných nariadení 
obce. 
Ing. Ján Hudák – požiadal o zmenu - predĺženie termínu oznámenia spotreby plynu do 15.2. 
v kalendárnom roku z dôvodu, že v uvedenom čase ešte nie je známa skutočnosť spotreby 
plynu. 
Ing. Mária Melicherová  - upozornila, že uvedený termín je stanovený zákonom a nie je 
možné ho zmeniť. 
Hlasovanie: 8 prítomných  poslancov (neprít. S.Benková) 
              za návrh: 8, proti návrhu: 0, zdržali sa: 0 
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K 13) Úprava rozpočtu obce na rok 2011 
 
Ing. Mária Melicherová – zdôvodnila potrebu úpravy rozpočtu. V predchádzajúcich rokoch 
bola možnosť vypracovať schodkový bežný rozpočet z dôvodu dopadov hospodárskej krízy 
s platnosťou do 31.12.2010. Keďže rozpočet bol predmetom schvaľovania už v mesiaci 
október, dopady hospodárskej krízy sa v roku 2010 nezmiernili, bol predpoklad, že platnosť 
tejto výnimky bude predĺžená, čo sa však nestalo, preto je potrebné dať do súladu so zákonom 
aj príjmy a výdaje bežného rozpočtu. Do rozpočtu bude preto z rezervného fondu zapojená len 
suma potrebná na pokrytie kapitálových výdavkov, bežné výdavky budú pokryté z príjmov 
z podielových daní, ktoré oproti minulému roku vyznievajú pomerne priaznivejšie. Bolo 
potrebné preto vypracovať rozpočtové opatrenie, ktoré však nenavýši ani príjmovú ani 
výdavkovú časť rozpočtu.  
Ivan Čičmanec navrhol poslancom uvedený návrh schváliť. 
Hlasovanie: 8 prítomných  poslancov (neprít. S.Benková) 
           za návrh: 8, proti návrhu: 0, zdržali sa: 0 
 
 
K 14) Vyhlásenie verejného obstarávania na vysprávku miestnych komunikácií 
 
Ivan Čičmanec – uviedol, že návrh bol prerokovaný na zasadnutí obecnej rady. Verejným 
obstarávaním je potrebné vybrať dodávateľa prác na vysprávku výtlkov na miestnych 
komunikáciách na uliciach Cintorínskej, Komenského, Jurkovičovej. Celý proces verejného 
obstarávania bude zabezpečovať osoba oprávnená na túto činnosť. Je potrebné navrhnúť cenu  
na uvedenú opravu ciest.   
Ing. Patrik Františka – je potrebné najprv určiť čo je potrebné opraviť a až potom sa 
vyjadrovať k cene. 
František Varholík  - požiadal aj o úpravu hornej časti Nálepkovej ulice smerom k Poľnej 
ulici. 
Ing. František Lizák – navrhuje určiť konkrétne množstvo vysprávok. 
Na návrh starostu poslanci schválili vyhlásenie súťaže a navrhli, aby stavebná komisia 
vypracovala podklady do verejnej súťaže a tiež, aby v komisii pre verejné obstarávanie 
zastupovali obec starosta a predseda stavebnej komisie.     
Hlasovanie: 8 prítomných  poslancov (neprít. S.Benková) 
           za návrh: 8, proti návrhu: 0, zdržali sa: 0 
 
 
K bodu) Informácia o výsledku verejnej obchodnej súťaže o najvhodnejší návrh na 
uzavretie zmluvy o nájme nebytových priestorov a výsledku verejnej obchodnej súťaže 
o najvhodnejší návrh na uzavretie zmluvy o  nájme pozemku. 
 
Ivan Čičmanec – obidve súťaže vyhodnotila 4-členná komisia na základe zápisu dňa 
24.3.2011. Na nájom nebytových priestorov boli podané tri ponuky: 
1. Martin Hudák LIBEMA, Školská 428, Batizovce – ponúkaná cena 1.600 €, účel nájmu  - 

prevádzkovanie baru, prednájomné právo – nie je; 
2. Penzión Tatry, s.r.o. Tatranská 205/86, Stará Lesná – ponúkaná cena 1.800 €, účel nájmu 

– z textu nie je zrejmé, či má uchádzač záujem o prenájom terajšieho JAMA baru, alebo 
o prenájom sály, prednájomné právo – nie je; 

3. AMBO, s.r.o., Štúrova 220, Svit - ponúkaná cena 2.111 €, účel nájmu  - prevádzkovanie 
baru, prednájomné právo – nie je. 
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Ako úspešná bola komisiou vyhodnotená ponuka č.3. So spoločnosťou AMBO s.r.o. Svit bola 
dňa 7.4.2011 podpísaná nájomná zmluva.  
Na nájom pozemku bola podaná jedna ponuka:  
Štefan Gancarčík, Nálepkova 157, Batizovce ponúkaná cena 5,- €, účel nájmu  - pasenie 
hospodárskych zvierat a kosenie, prednájomné právo – áno. 
So Š.Gancarčíkom bola podpísaná nájomná zmluva.  
Starosta poznamenal, že priestory JAMA baru doposiaľ nie sú odovzdané napriek tomu, že 
nájomný vzťah skončil 31.3.2011. 
Dňa 6.4.2011 bola doručená žiadosť 5 poslancov o zvolanie zasadnutia OcZ  na deň 7.4.2011 
o 17.00 hod. s programom: Verejná obchodná súťaž – prenájom nehnuteľného majetku vo 
vlastníctve obce Batizovce – severný prístavok sály kultúrneho domu na parc.č.1139/1, 
priľahlý pozemok k severnému prístavku kult.domu časť.parc.č.1139/1 –na ul. Osloboditeľov 
– plocha ohraničená dreveným a živým plotom – priebeh súťaže, vyhodnotenie a uzavretie 
zmluvy o nájme.  
Podľa zákona o obecnom zriadení zvolá starosta zasadnutie OcZ do 15 dní od doručenia 
žiadosti, ak o to požiada aspoň tretina poslancov, program sa zverejňuje aspoň 3 dni pred 
zasadnutím, aby sa umožnila účasť občanom na zasadnutí.  Poslanci touto žiadosťou konali 
protizákonne, v súkromnej veci (sľub poslanca – hájiť záujmy obce) a porušili tým etický 
princíp. Člen komisie P.Františka pri vyhodnotení verejnej obchodnej súťaže nepostupoval 
nestranne a v súlade so sľubom poslanca. 
Ing. Ján Hudák – uviedol, že pri vyhodnotení verejnej obchodnej súťaže na prenájom 
nebytových priestorov boli komisiou prijaté dva návrhy, ktoré nesplnili podmienky súťaže. 
Ako poslanec OcZ sa bol dňa 25.3.2011 osobne na obecnom úrade informovať o priebehu 
a výsledkoch súťaže. Návrhy boli doručené neskoro (osobne mimo úradných hodín) a preto 
dňa 25.3.2011 aj písomne požiadal, aby boli tieto návrhy zo súťaže vylúčené.  
Zároveň upozorňuje, že starosta nebol poverený obecným zastupiteľstvom podpísať zmluvu 
s novým nájomcom. 
Ing. Mária Melicherová – ako členka komisie na vyhodnotenie verej. obch. súťaže uviedla, 
že J.Hudák ju osobne požiadal ako poslanec OcZ o poskytnutie informácie o verejnej 
obchodnej súťaži na prenájom nebytových priestorov. Vtedy sa ho spýtala, či by rovnako hájil 
záujmy aj niekoho iného, pretože sa v tomto prípade jedná o jeho príbuznú osobu. Potvrdil, že 
áno. Upozornila, že o informáciu, kedy bol doručený návrh p. Gancarčíka do súťaže na 
prenájom pozemku p. Hudák a ani nikto z poslancov nepožiadali a pritom návrh bol podaný 
v utorok – tiež nestránkový deň. Pre každého by mali platiť rovnaké pravidlá. 
Ing. Ján Hudák – nedostal takúto informáciu, a preto sa pýtal len na tie veci, ktoré boli pre 
neho spochybniteľné. 
Ing. František Lizák – poslanci boli zvolení občanmi a sľub poslanca platí pre každého. 
Nikoho naozaj nezaujímalo, kedy bol podaný návrh do súťaže na prenájom pozemku. Už 
v minulosti sa vyjadril, že J.Hudák by sa mal ako poslanec odosobniť od tých vecí, ktoré sa 
týkajú jeho súkromia resp. členov jeho rodiny. Komisia na vyhodnotenie podaných návrhov 
postupovala podľa schválených pravidiel, ktoré nikto z jej členov na zasadnutí nenapadol, ale 
až neskôr. 
Ivan Čičmanec – všetky návrhy do súťaže boli doručené v stanovenom čase t.j. 24.3.2011 do 
12.00 hod. a zmluvu bol oprávnený podpísať na základe podmienok vyhlásenej verejnej 
obchodnej súťaže schválenej obecným zastupiteľstvom dňa 24.2.2011.         
Ing. Patrik Františka  – starosta sa nezachoval vhodne voči majetku obce, keď Martin Hudák 
ponúkol obci zariadenie v JAMA bare - zabezpečovací systém a iné a obec nemala o to 
záujem.      
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Ing. Mária Melicherová – inventár v prenajatých priestoroch obec nemala žiaden a túto 
informáciu poskytla aj M.Hudákovi. M.Hudák však odstránil aj drevenú verandu, ktorej 
vybudovanie obec v minulosti preplatila. 
Ing. Ján Hudák – obecný úrad nemal rokovať s M.Hudákom, ale s Lýdiou Hudákovou, ktorá 
mala priestory JAMA baru prenajaté. Má písomné splnomocnenie na zastupovanie 
L.Hudákovej. Bolo doručené upozornenie od obecného úradu, aby odovzdali prenajaté 
priestory v takom stave, v akom ich prevzali. Obecný úrad ich nepožiadal, aby ponechali 
zariadenie, ktoré tam JAMA bar mal. Oslovili aj nového nájomcu, no ten nemal záujem 
o žiadne zariadenie. 
Ivan Čičmanec – priestory mali byť odovzdané k 1.4.2011 a doposiaľ ich užíva doterajší 
nájomca neoprávnene a je možné ho za to trestne stíhať. 
Ing. Ján Hudák – mal záujem odovzdať priestory vo štvrtok 31.3., no nemal ich v ten deň 
komu odovzdať. Podal aj námietku k verejnej obchodnej súťaži, ktorú starosta neriešil.   
 Ing. Mária Melicherová – v piatok 1.4. B.Hudáková bola požiadať o predĺženie termínu 
odovzania priestorov z dôvodu, že tieto ešte nie sú uvoľnené. Takže odovzádavanie priestorov 
31.3. ako uvádza p. Hudák nebolo reálne.          
Na žiadosť občana P.Omastu mu poslanci udelili slovo. 
Pavol Omasta - vidí, že tu vzniká konflikt osobného záujmu určitých poslancov. Upozorňuje, 
že došlo k porušeniu jeho osobných práv poslancami P.Františkom a Ľ.Šoltísom na jeho 
súkromnom pozemku. Odporúča poslancom zaoberať sa problémami občanov a nie riešiť 
svoje záujmy. 
OcZ zobralo na vedomie výsledky verejnej obchodnej súťaže. 
 
 
K 15) Rôzne 
 
• Ivan Čičmanec informoval o došlej korešpondencii, rôznych činnostiach a aktivitách: 
- žiadosť AMBO s.r.o. Svit o stavebné úpravy v prenajatých priestoroch – posunutie priečky 

medzi časťou baru a kuchyňou. 
Poslanci schválili prestavbu vnútornej priečky  za podmienok:  
- súhlasné stanovisko statika,  
- investor nebude požadovať od obce refundáciu nákladov a v prípade ukončenia nájmu, 

investícia ostane ako súčasť majetku obce. 
Hlasovanie: 8 prítomných  poslancov (neprít. S.Benková) 

             za návrh na realizáciu stav.úprav: 8, proti návrhu: 0, zdržali sa: 0 
- žiadosť SIRIUS Corporation s.r.o. Poprad o odsúhlasenie názvu obytnej zóny alebo názvu 

ulice „Pánska záhrada“ v lokalite, kde prebieha výstavba rodinných domov. 
Poslanci navrhli schváliť názvoslovnú komisiu v zložení: predseda - Milan Pastrnák, 
členovia - Zuzana Pastrnáková a Jozef Rodák, ktorá pripraví návrh dodatku k VZN č. 
1/2011 o označovaní ulíc, verejných priestranstiev a číslovaní stavieb v obci Batizovce na 
určenie nového názvu ulice. 
 Hlasovanie: 8 prítomných  poslancov (neprít. S.Benková) 

             za návrh: 6, proti návrhu: 0, zdržali sa: 2 (Z.Pastrnáková, J.Rodák) 
- žiadosť Lýdie Hudákovej,  Batizovce o predĺženie doby nájmu nebytových priestorov –  

prevádzka JAMA baru. Žiadosť je už neaktuálna. 
- informácia o akcii „Gúľaj sa vajíčko...“ – súťaž, výstava 
-  informácia o odkanalizovaní časti ulice Hviezdoslavovej – Ing. Peter Nemec vypracoval 

projektovú dokumentáciu. Predbežné náklady sú vyčíslené na sumu 31 550 – 35 500 € 
a zahŕňajú vybudovanie čerpacej stanice, tlakovej a gravitačnej kanalizácie. 
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Poslanci navrhli schváliť vyhlásenie súťaže na verejné obstarávanie za účelom vybudovania 
kanalizácie a prečerpávacej stanice a aby v komisii pre verejné obstarávanie zastupovali 
obec starosta a predseda kultúrnej komisie M.Pastrnák, ktorý má ako poslanec uvedenú 
ulicu pridelenú.       
Hlasovanie: 8 prítomných  poslancov (neprít. S.Benková) 
           za návrh: 7, proti návrhu: 0, zdržali sa: 1 (M.Pastrnák) 

- návrh Tatra Property s. r.o., Tatranská Lomnica, Vysoké Tatry na zmeny a doplnky 
Územného plánu obce Batizovce 
Spol. Tatra Property s. r.o., Tatranská Lomnica 41, Vysoké Tatry  zaslala návrh na zmeny 
a doplnky Územného plánu obce Batizovce. Žiadateľ je vlastníkom pozemkov parc.č. KN-C 
1954, 1956/6, 1956/7 v k.ú. Batizovce. Pozemky sa nachádzajú na území, ktoré v zmysle 
schváleného ÚPN obce Batizovce nemá zakreslený a popísaný súčasný stav a nie je riešené 
v návrhu budúceho využívania. Navrhujú  zmenu a doplnok funkčného využitia uvedenej 
lokality na plochu pre poľnohospodárske využitie ako jestvujúci a aj navrhovaný stav a to 
z dôvodu, že toto územie bolo takto využívané aj v minulosti – nachádza sa tam  
poľnohospodárska stavba. 
Hlasovanie: 8 prítomných  poslancov (neprít. S.Benková) 
           za návrh: 8, proti návrhu: 0, zdržali sa: 0 

- informácia o nových zamestnancoch v rámci aktivačných prác v obci s nástupom od 
1.5.2011  

- informácia o zložení krízového štábu v obci v prípade povodní: starosta obce, zástupca 
starostu obce, predsedovia poľnohosp. družstva, pozemkového spoločenstva a 
veliteľ obecného hasičského zboru 

- žiadosť JUNIOR GAME spol. s r.o., Bratislava o vydanie súhlasného stanoviska 
k umiestneniu a prevádzkovaniu stávkového terminálu 
Hlasovanie: 8 prítomných  poslancov (neprít. S.Benková) 
           za schválenie žiadosti: 7, proti návrhu: 0, zdržali sa: 1 (J.Hudák) 

 
- Predsedovia komisií pri OcZ predložili nasledovné návrhy na členov jednotlivých komisií: 
 Ing. Ján Hudák - Komisia finančná a správy obecného majetku 
 členovia: Ing. Patrik Františka, Ing. Rastislav Fáber, Vladimír Čižmár, Milan Pajerchin   
 Voľba jednotlivých členov podľa predloženého návrhu: 
 - Ing. Patrik Františka 

   Hlasovanie: 8 prítomných  poslancov (neprít. S.Benková) 
                 za návrh: 7, proti návrhu: 0, zdržali sa: 1 (P.Františka) 
- Ing. Rastislav Fáber  

Hlasovanie: 8 prítomných  poslancov (neprít. S.Benková) 
                 za návrh: 7, proti návrhu: 0, zdržali sa: 1 (J.Rodák) 
- Vladimír Čižmár 

Hlasovanie: 8 prítomných  poslancov (neprít. S.Benková) 
                za návrh: 8, proti návrhu: 0, zdržali sa: 0 
-  Milan Pajerchin   

Hlasovanie: 8 prítomných  poslancov (neprít. S.Benková) 
                 za návrh: 8, proti návrhu: 0, zdržali sa: 0   
Milan Pastrnák  - Komisia sociálna, rozvoja vzdelávania a kultúry  
členovia: Mgr. Zuzana Pastrnáková, Darina Dunajová, Oľga Pastrnáková 
Voľba jednotlivých členov podľa predloženého návrhu: 
- Mgr. Zuzana Pastrnáková 

Hlasovanie: 8 prítomných  poslancov (neprít. S.Benková) 
                 za návrh: 7, proti návrhu: 0, zdržali sa: 1 (Z.Pastrnáková) 
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- Darina Dunajová 
Hlasovanie: 8 prítomných  poslancov (neprít. S.Benková) 

                 za návrh: 8, proti návrhu: 0, zdržali sa: 0 
- Oľga Pastrnáková 

Hlasovanie: 8 prítomných  poslancov (neprít. S.Benková) 
                 za návrh: 8, proti návrhu: 0, zdržali sa: 0  
Ľubomír Šoltís - Komisia mládeže a športu 
členovia: František Varholík, Anton Boržecký, Jaroslav Pitoňák, Miroslava Šalátová 
Voľba jednotlivých členov podľa predloženého návrhu: 
- František Varholík  

Hlasovanie: 8 prítomných  poslancov (neprít. S.Benková) 
                 za návrh: 8, proti návrhu: 0, zdržali sa: 1 (F.Varholík)  
- Anton Boržecký  

Hlasovanie: 8 prítomných  poslancov (neprít. S.Benková) 
                 za návrh: 8, proti návrhu: 0, zdržali sa: 0  
- Jaroslav Pitoňák 

Hlasovanie: 8 prítomných  poslancov (neprít. S.Benková) 
                 za návrh: 8, proti návrhu: 0, zdržali sa: 0  
- Miroslava Šalátová 

Hlasovanie: 8 prítomných  poslancov (neprít. S.Benková) 
                 za návrh: 8, proti návrhu: 0, zdržali sa: 0  
Ing. Jozef Rodák - Komisia výstavby, územného plánovania, životného prostredia 
a verejného poriadku 
členovia: František Varholík, Ing. Milan Kubovčík, Ing. Ján Hudák 
Voľba jednotlivých členov podľa predloženého návrhu: 
- František Varholík  

Hlasovanie: 8 prítomných  poslancov (neprít. S.Benková) 
                 za návrh: 8, proti návrhu: 0, zdržali sa: 1 (F.Varholík) 
- Ing. Milan Kubovčík 

Hlasovanie: 8 prítomných  poslancov (neprít. S.Benková) 
                 za návrh: 8, proti návrhu: 0, zdržali sa: 0  
- Ing. Ján Hudák 

Hlasovanie: 8 prítomných  poslancov (neprít. S.Benková) 
                 za návrh: 7, proti návrhu: 0, zdržali sa: 1 (J.Hudák)  
Ing. Patrik Františka  - Komisia na ochranu verejného záujmu  
členovia: Ing. Ján Hudák, Ing. František Lizák, Ing. Jozef Rodák 
Schválenie jednotlivých členov podľa predloženého návrhu: 
- Ing. Ján Hudák 

Hlasovanie: 8 prítomných  poslancov (neprít. S.Benková) 
                 za návrh: 8, proti návrhu: 0, zdržali sa: 1 (J.Hudák)  
- Ing. František Lizák,  

Hlasovanie: 8 prítomných  poslancov (neprít. S.Benková) 
                 za návrh: 8, proti návrhu: 0, zdržali sa: 1 (F.Lizák)  
- Ing. Jozef Rodák 

Hlasovanie: 8 prítomných  poslancov (neprít. S.Benková) 
                 za návrh: 8, proti návrhu: 0, zdržali sa: 1 (J.Rodák) 
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K 16) Interpelácia poslancov, diskusia 
 
Ing. František Lizák 
- požiadal o navozenie štrku na Cintorínsku ulicu – oslovili ho občania bývajúci na tejto ulici 
- upozornil, že je potrebné pri vysprávkach ciest opraviť cestu aj medzi jeho a susedovým 

domom – prasklina pravdepodobne po kanalizácii 
- doporučil likvidovať postrekom burinu prerastajúcu v asfalte na cestách, hlavne v časti 

krajníc ciest.  
 
Mgr. Zuzana Pastrnáková 
- občania zo Sládkovičovej ulice ju požiadali, aby v rámci aktivačných prác zamestnanci 

vyzbierali papiere, ktoré sú na lúkach a vietor ich zanáša do dvorov občanov, ktorí na tejto 
ulici bývajú  

- v sále kultúrneho domu majú ženy z obce záujem cvičiť Zumbu, no pre osobu, ktorá by 
cvičenie viedla je výška poplatku vysoká; za prenájom sály v kultúrnom dome je stanovený 
poplatok pri 1 športovej akcii vo výške 33 €. Apeluje preto na poslancov, aby výšku 
poplatku znížili, nakoľko priestory by sa prenajímali len 1x alebo 2x týždenne na 1 - 2 
hodiny. 
Po spoločnej diskusii poslanci navrhli do Dodatku č.1 k Sadzobníku za poskytované služby 
a úkony vykonávané obcou v položke č.5 - Prenájom sály kultúrneho domu doplniť písm. f) 
športová akcia do 2 hod. - poplatok 10,-€. 
Hlasovanie: 8 prítomných  poslancov (neprít. S.Benková) 
             za návrh: 8, proti návrhu: 0, zdržali sa: 0  

 
František Varholík 
- požiadal v rámci aktivačných prác o upratanie verejných priestorov (vyzbierať odpadky) 

okolo futbalového ihrisku  
- informoval o terénnych prácach na zriadenie treningového ihriska pri futbalovom ihrisku 

a požiadal obec o finančnú pomoc pri výstavbe oplotenia 
- požiadal na podnet občanov bývajúcich na Partizánskej ulici o opravu chodníka. 
 
Ing. Patrik Františka  
- upozornil na 5 ročnú záruku na cesty – na Štúrovej ulici sú výmole, jamy. 
 
Ing. Ján Hudák 
- opakuje interpeláciu z predošlých zasadnutí OcZ – opraviť žľaby pri ceste pri bývalej 

osobitnej škole a pri moste 
- navrhuje v rámci aktivačných prác vyčistiť potok a zrezať kroviny zasahujúce do vodného 

toku 
Ľubomír Šoltís - poznamenal, že na hasičskej schôdzi bolo dohodnuté, že urobia brigádu pri 
čistení potoka 

- uviedol, že na webovej stránke obce je zverejnená faktúra za rozbíjanie ľadu, požiadal 
o bližšiu informáciu 
Ivan Čičmanec – ľad bolo potrebné rozbíjať pri rómskych bytovkách 

- uviedol, že starosta sa vyjadril, že iba on ako poslanec a člen finančnej komisie dostal 
možnosť refundovania nákladov pri nájme v bare – chce len uviesť, že to nie je pravda, 
pretože Slovakia INN má refundáciu nákladov uvedenú v zmluve  
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Ľubomír Šoltís 
- na podnet občanov by sa chcel informovať ako bola vybavená žiadosť Martina Balogu o 

návrhu na zmenu územného plánu obce z dôvodu plánovanej výstavby rodinných domov  
Ivan Čičmanec – od p. Balogu nebola doručená žiadna žiadosť 

- upozornil, že na webovej stránke obce sú neaktuálne údaje o starostovi obce 
- informoval o súťaži mladých hasičov, ktorá sa uskutoční 1.5. v obci 
- požiadal o poskytnutie priestorov v kultúrnom dome pre mládež, ktorá sa zúčastňuje  

fašiangového sprievodu a má záujem zdokonaľovať sa v speve 
Ivan Čičmanec – priestory je možné poskytnúť, treba však určiť zodpovednú osobu 
k prevzatiu kľúčov od priestorov. 

- pred futbalovým ihriskom vľavo od vchodu je obecný pozemok, ktorý by  bolo vhodné 
zrovnať, vysypať štrkom, aby tam počas futbalových zápasov mohli parkovať automobily 

- ako predseda športovej komisie požiadal o informáciu, či je rozpočet na nejaké športové 
akcie, aby si komisia vedela naplánovať svoju činnosť.      
Ivan Čičmanec – peniaze v rozpočte sú naplánované aj na športovú činnosť, je potrebné 
obci akcie vopred oznámiť. 

 
Ing. Patrik Františka 
- navrhuje na Poľnej ulici urobiť asfaltový koberec, pretože kanalizácia sa tam nebude robiť; 

navrhuje opraviť žľabové kocky pri ceste, aby voda nestekala na cestu a nesplavovala tam 
štrk. 

 
Ing. Jozef Rodák 
- potrebná oprava cesty na Jurkovičovej ulici – už je naplánovaná. 
 
František Varholík 
- občania z ulíc Jurkovičovej a Štúrovej sa sťažujú, že rómske deti ničia horný park. 
 
Milan Pastrnák 
- upozornil, že v sále v kultúrnom dome za oponou sú staré stoličky – zavadzajú tam, treba ich 

vypratať; 
- navrhuje opraviť podlahu vo folklórnej miestnosti v kultúrnom dome a tiež vývesky v obci. 
 
Ľubomír Šoltís  
- požiadal o predbežný súhlas na zakúpenie 2 ks garážových brán na požiarnej zbrojnici, ktoré 

je možné objednať za akciovú cenu na výstave v Poprade v cene do 3 900 €. 
Poslanci po vzájomnej diskusii navrhli udeliť predbežný súhlas na zakúpenie brán vo výške 
cca 3 600 €. 

   Hlasovanie: 8 prítomných  poslancov (neprít. S.Benková) 
             za návrh: 8, proti návrhu: 0, zdržali sa: 0  

 
Ing. Patrik Františka 
- navrhol skontaktovať sa s firmou Brantner, ktorá realizuje zber papiera a upovedomiť o tom 

občanov. 
Ivan Čičmanec – uvedená firma sa už s obcou skontaktovala a dohodli sa ďalšie podmienky 
a postup. 
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 K 17) Návrh na uznesenie 
 
Ľubomír Šoltís prečítal prítomným poslancom návrh na uznesenia zo zasadnutia OcZ. 
Uznesenia z 2. zasadnutia OcZ sú  neoddeliteľnou súčasťou tejto zápisnice. 
 
K 18) Záver 
 
Ivan Čičmanec ukončil zasadnutie OcZ poďakovaním prítomným za účasť. 
 
Poznámky:  
Súčasťou zápisu z rokovania OcZ je prílohová časť: 
- uznesenia 
- pozvánka 
- prezenčná listina 
- k bodom programu:   
 
 
V Batizovciach 26. 04. 2011 
 
 
 
        Ivan  Č i č m a n e c  
              starosta obce 
 
 
 
 
 
 
Overovatelia zápisnice:   Ing. František Lizák 

 
František Varholík. 
 
 

Zapisovateľ:    Anna Zacharová   
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U Z N E S E N I A 
z 2. zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Batizovciach,  konaného dňa 14. 04. 2011 

 
 
 

Obecné zastupiteľstvo prijíma nasledovné uznesenia: 
 
 
K bodu 2. Schválenie programu, určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice, voľba 
návrhovej komisie  
 
Uznesenie č. 42/2011 
Obecné zastupiteľstvo  schvaľuje 
program zasadnutia s navrhnutými zmenami. 
 
K bodu 3. Správa o kontrole plnenia uznesení prijatých OcZ – č.2011/2 
 
Uznesenie č. 43/2011 
Obecné zastupiteľstvo  berie na vedomie 
Správu o kontrole plnenia uznesení prijatých OcZ – č.2011/2. 
 
Uznesenie č. 44/2011 
Obecné zastupiteľstvo  odporúča starostovi obce 
zvolať do najbližšieho zasadnutia OcZ stretnutie s nájomcami nebytových priestorov – 
Mäsovýroba Knižka, Beruška,  JAMA bar za účasti zástupcov obce: starosta, zástupca 
starostu, ekonómka a predseda finančnej komisie za účelom definitívneho doriešenia 
pohľadávok. So zástupcom JAMA baru bude rokovať namiesto predsedu finančnej komisie 
člen komisie. 
 
K bodu 4. Správa HKO o kontrolnej činnosti 
 
Uznesenie č. 45/2011 
Obecné zastupiteľstvo  berie na vedomie 
Správu HKO o kontrolnej činnosti 
 
K bodu 5. Prerokovanie a schválenie Rokovacieho poriadku obecnej rady 
 
Uznesenie č. 46/2011 
Obecné zastupiteľstvo  schvaľuje 
Rokovací poriadok obecnej rady. 
 
K bodu 6. Prerokovanie a schválenie Rokovacieho poriadku komisií OcZ 
 
Uznesenie č. 47/2011 
Obecné zastupiteľstvo  schvaľuje 
Rokovací poriadok komisií OcZ. 
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K bodu 7. Prerokovanie a schválenie Rokovacieho poriadku komisie OcZ na ochranu 
verejného záujmu 
 
Uznesenie č. 48/2011 
Obecné zastupiteľstvo  schvaľuje 
Rokovací poriadok komisie OcZ na ochranu verejného záujmu. 
 
K bodu 8. Prerokovanie a schválenie Štatútu obce Batizovce 
 
Uznesenie č. 49/2011 
Obecné zastupiteľstvo  schvaľuje 
Štatút obce Batizovce. 
  
K bodu 9. Prerokovanie a schválenie VZN č.1/2011 o označovaní ulíc, verejných 
priestranstiev a číslovaní stavieb v obci Batizovce 
 
Uznesenie č. 50/2011 
Obecné zastupiteľstvo  schvaľuje 
VZN č.1/2011 o označovaní ulíc, verejných priestranstiev a číslovaní stavieb v obci 
Batizovce.  
 
K bodu 10. Prerokovanie a schválenie Dodatku č.1 k Sadzobníku za poskytované služby 
a úkony vykonávané obcou 
 
Uznesenie č. 51/2011 
Obecné zastupiteľstvo  schvaľuje 
Dodatok č. 1 k  Sadzobníku  za poskytované služby a úkony vykonávané obcou, ktorým sa  
v Čl.6 Výška poplatkov nahrádza položka č.1 -  Za reláciu v miestnom rozhlase a za oznam 
v miestnom infokanáli a dopĺňa položka č.5 - Prenájom sály kultúrneho domu písm. f) 
športová akcia do 2 hod. - poplatok 10,-€. 
 
K bodu 11. Prerokovanie a schválenie Zásad hospodárenia a nakladania s majetkom obce 
Batizovce 
 
Uznesenie č. 52/2011 
Obecné zastupiteľstvo  schvaľuje 
Zásady hospodárenia a nakladania s majetkom obce Batizovce. 
 
K bodu 12. Prerokovanie a schválenie VZN č.2/2011 o ochrane ovzdušia a poplatkoch za 
znečisťovanie ovzdušia prevádzkovateľmi malých zdrojov na území obce Batizovce 
 
Uznesenie č. 53/2011 
Obecné zastupiteľstvo  schvaľuje 
VZN obce Batizovce č. 2/2011 o ochrane ovzdušia a poplatkoch za znečisťovanie ovzdušia 
prevádzkovateľmi malých zdrojov na území obce Batizovce. 
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K bodu 13. Úprava rozpočtu obce na rok 2011 
 
Uznesenie č. 54/2011 
Obecné zastupiteľstvo  schvaľuje 
úpravu rozpočtu na rok 2011 – 1. rozpočtové opatrenie. 
 
K bodu 14. Vyhlásenie verejného obstarávania na vysprávku miestnych komunikácií 
 
Uznesenie č. 55/2011 
Obecné zastupiteľstvo  schvaľuje 
vyhlásenie verejného obstarávania na vysprávku miestnych komunikácií v obci a členov 
komisie na výber dodávateľa prác: starosta obce a predseda stavebnej komisie Ing. Jozef 
Rodák. Podklady do súťaže vypracuje stavebná komisia pri OcZ. 
 
K bodu) Informácia o projekte  Moderná škola  
 
Uznesenie č. 56/2011 
Obecné zastupiteľstvo  schvaľuje 
spolufinancovanie projektu Moderná škola pre ZŠ Batizovce vo výške cca 6 000,-  €, resp. 
5% spoluúčasť obce.  
 
K bodu 15. Rôzne 
 
Uznesenie č. 57/2011 
Obecné zastupiteľstvo  súhlasí 
s umiestnením a prevádzkovaním stávkového terminálu v mieste prevádzky „Pohostinstvo 
u Bradáča, Nálepkova 172, Batizovce“ pre spoločnosť JUNIOR GAME spol. s r.o., 
Bebravská 11, Bratislava.  
Uznesenie č. 58/2011 
Obecné zastupiteľstvo  schvaľuje 
začatie procesu prerokovania a schvaľovania zmeny a doplnku ÚPN obce Batizovce v zmysle 
predloženého návrhu spoločnosti Tatra Property s. r.o., Tatranská Lomnica 41, Vysoké Tatry 
na stanovenie funkčného využitia predmetného územia na plochu na poľnohospodárske 
využitie.  
Uznesenie č. 59/2011 
Obecné zastupiteľstvo  schvaľuje 
po odporúčaní statika prestavbu vnútornej priečky v severnom prístavku kultúrneho domu. 
Investor nebude požadovať refundáciu nákladov s tým spojených. 
Uznesenie č. 60/2011 
Obecné zastupiteľstvo  schvaľuje 
názvoslovnú komisiu na určenie názvu novej ulice v zložení Milan Pastrnák – predseda, 
členovia – Mgr. Zuzana Pastrnáková, Ing. Jozef Rodák. 
Uznesenie č. 61/2011 
Obecné zastupiteľstvo  schvaľuje 
vyhlásenie súťaže na verejné obstarávanie na zrealizovanie kanalizačného zberača 
a prečerpávacej stanice na časť Hviezdoslavovej ulice od rod. domu č.1 - 9 a č.160 a do 
komisie na výber dodávateľa prác členov: starosta obce a predseda kultúrnej komisie Milan 
Pastrnák.    
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Uznesenie č. 62/2011 
Obecné zastupiteľstvo  berie na vedomie 
zloženie krízového štábu pre povodne: starosta obce, zástupca starostu obce, predseda 
poľnohospodárskeho družstva, predseda pozemkového spoločenstva urbarialistov a 
veliteľ obecného hasičského zboru. 
Uznesenie č. 63/2011 
Obecné zastupiteľstvo  volí  
členov komisie finančnej a správy obecného majetku: Ing. Patrik Františka, Ing. Rastislav 
Fáber, Vladimír Čižmár, Milan Pajerchin.   
Uznesenie č. 64/2011 
Obecné zastupiteľstvo  volí  
členov komisia sociálnej, rozvoja vzdelávania a kultúry: Mgr. Zuzana Pastrnáková, Darina 
Dunajová, Oľga Pastrnáková. 
Uznesenie č. 65/2011 
Obecné zastupiteľstvo  volí  
členov komisia mládeže a športu: František Varholík, Anton Boržecký, Jaroslav Pitoňák, 
Miroslava Šalátová. 
Uznesenie č. 66/2011 
Obecné zastupiteľstvo  volí  
členov komisie výstavby, územného plánovania, životného prostredia a verejného poriadku: 
František Varholík, Ing. Milan Kubovčík, Ing. Ján Hudák. 
Uznesenie č. 67/2011 
Obecné zastupiteľstvo  schvaľuje  
členov  komisie na ochranu verejného záujmu: Ing. Ján Hudák, Ing. František Lizák, Ing. 
Jozef Rodák. 
Uznesenie č. 68/2011 
Obecné zastupiteľstvo  schvaľuje  
predbežný súhlas na výmenu 2 garážových brán na požiarnej zbrojnici v cene cca 3 600 €. 
 
 
 
 
 
 
 

Ivan  Č i č m a n e c    
     starosta obce 

Návrhová komisia:   
 
 
Ľubomír Šoltís  
 
 
Milan Pastrnák          
 
.  
 
 
 


